
  

Ärende:         Föredragande: 
1. Ordförande öppnar mötet 

2. Emelie väljs 7ll mötesordförande  

3. Emelie väljs a: skriva protokoll 

4. Styrelsens godkänner dagordning   

5. Ylva och Gunilla väljs 7ll justerare 

6. Föregående protokoll läggs 7ll handlingarna 

7. Forskningsfonden 
Ylva presenterar arbetet med forskningsnämnden för 2023 och 2024. Presenta7onen 
biläggs protokollet.  
En fråga från styrelsen om någon från nämnden kan uppmärksamma föreningens 
forskningsnämnd på SFOG-konferensen.  

Dokumen5yp Datum Tid

Protokoll 14012025 Kl 19.30

Ärende Mötestyp Plats Sida

Styrelsemöte Zoom

Närvarande Frånvarande

Emelie Simmons, Gunilla Örnebring,  
Ylva Odenbring, Dina Zuko, Carita 
Westergren, Emma Sandahl

Kristina Levin, Sofia Svarfvar

 



  

Ylva och Dina meddelar a: de avslutar sina uppdrag vid årsmötet.  

8. Årsmötet 2025 
Styrelsen beslutade a: bjuda in 7ll årsmöte måndag den 28 april kl 18-20 

9. Beslut om måluppfyllelse enligt GIVAs riktlinjer 
Enligt GIVAS riktlinjer ska styrelsen ska årligen följa upp och utvärdera 
organisa7onens måluppfyllelse och vid behov fa:a beslut om förändring av 
målsä:ning och/eller ak7viteter. 
 
Styrelsen fa:ade beslutet a: föreningens måluppfyllelse av verksamhet har 
genomförts med hänvisning 7ll a: kontakt med medlemmar, sjukhus och andra 
aktörer sker kon7nuerligt kring föreningens verksamhetsmål.  

10. Beslut om riksanalys enligt GIVAs riktlinjer. Se bilaga.  
Styrelsen beslutade a: anta Spädbarnsfondens riskanalys och riskhanteringsplan för 
2024 och 2025. 

11. Beslut om förfrågan från Göteborgs universitet om undersökning. 
Styrelsen saknar e: flertal frågor kring forskningen och styrelsen beslutade a: Emelie 
återkopplar frågorna 7ll GU.  

12. Beslut om ersä:ning för förlorad arbetsinkomst i samband med sjukhusföreläsningar 
för distriktssamordnare Jannica Ländin.  
Styrelsen beslutade a: ge Jannica Ländin ersä:ning för förlorad arbetsinkomst vid 
höstens föreläsning på Umeå sjukhus och vidare vid maximalt två 7llfällen på 
norrländska sjukhus. Ersä:ningsnivån beslutas vidare av kassören enligt aktuell 
lönespecifika7on.  
 

13.  Övriga frågor 
Carita meddelar a: hon slutar i styrelsen vid årsmötet samt a: hon inte kommer leda 
samtalsgrupper i höst.  

 


